
 

Kraków, 4 lipca 2025 roku  

 

Do Aleksandra Miszalskiego  

Prezydenta Miasta Krakowa  

pl. Wszystkich Świętych 3-4  

30-004 Kraków  

 

Dotyczy: monitoringu rzek w Krakowie.  

INTERPELACJA 

Szanowny Panie Prezydencie,  

W oparciu o art. 24 ust. 3 Ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 roku (Dz. U. 
1990 Nr 16 poz. 95 z późniejszymi zmianami), zwracam się do Pana z interpelacją w sprawie 
monitoringu rzek w Krakowie.  

Przy uchwalaniu budżetu miasta na ten rok apelowałam o przyjęcie mojej poprawki, w której 
postulowałam, aby do budżetu wpisano środki na monitoring rzek w Krakowie. W trakcie sesji 
budżetowej w grudniu 2024 roku Pan Prezydent Mazur odpowiedział, że są prowadzone 
rozmowy z Wodami Polskimi w tej sprawie oraz że fundusze na ten cel mogą pojawić się 
z jednostki Klimat-Energia-Gospodarka Wodna. 

Obecnie wiemy, że zostało zwołane posiedzenie Wojewódzkiego Zespołu Zarządzania 
Kryzysowego i że Wojewoda Małopolski  informuje o poważnym zagrożeniu wysokim 
zasoleniem w Wiśle.  

W związku z powyższym zwracam się z następującymi pytaniami: 

1. Ile spotkań w sprawie wprowadzenia monitoringu rzek w Krakowie odbyło się 
z Wodami Polskimi i w jakich datach odbyły się te spotkania.  

2. Jakie są efekty ww. rozmów z Wodami Polskimi? Czy zostały podpisane jakieś listy 
intencyjne lub planowane jest podjęcie w tej sprawie konkretnych działań? Jakich? 
Proszę o udostępnienie ewentualnych dokumentów.  

3. Jakie działania zostały podjęte celem finansowania powstania monitoringu rzek 
w Krakowie przez KEGW lub przez inne jednostki? Jakie są efekty tych działań? 

4. Kiedy planowane jest wprowadzenie elementów monitoringu jakości wody 
w krakowskich rzekach i jakie będą pierwsze działania? 

Z wyrazami szacunku, 

Aleksandra Owca 

 


